
Rada Gminy Piaski 

Wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy 

Protokół nr 27/2021 

XXVII Posiedzenie w dniu 20 lipca 2021  

Obrady rozpoczęto 20 lipca 2021 o godz. 10:30, a zakończono o godz. 12:30 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

 

Obecni: 

1. Grażyna Andrzejewska  

2. Bernard Dorsz  

3. Justyna Grobelna  

4. Jacek Jańczak  

5. Marek Majsnerowski  

6. Dariusz Naskręt  

7. Rafał Nowak  

8. Marcin Porzucek  

9. Hanna Powicka  

10. Karolina Przybylska  

11. Dagmara Rucińska  

12. Justyna Sarbinowska  

13. Beata Tyrakowska  

14. Łukasz Waleński  

15. Maria Wesołek  

 

Radna Justyna Grobelna – nieobecna usprawiedliwiona 

Radny Łukasz Waleński – nieobecny  

 

Obecni na posiedzeniu:  

Przedstawiciele firmy Eltel 

Podinspektor ds. BIGP – Marta Matyla 

Kierownik Centrum Usług Wspólnych – Edyta Biernacka 

Wójt Gminy Piaski – Wiesław Glapka 

Skarbnik Gminy – Elżbieta Karolczak 

 

Tematy posiedzenia:  

1.Przedstawienie arkuszy organizacyjnych placówek oświatowych. 

2. Informacja o działalności Zakładu Usług Komunalnych w Piaskach Sp. z o.o. 

3. Zaopiniowanie stanowiska Rady Gminy Piaski z dnia 20 lipca 2021r. w sprawie inicjatywy ustanowienia 27 

grudnia świętem państwowym 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały Nr 207/2021 w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie gminy na 2021r. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały Nr 208/2021 w sprawie diet i zwrotu kosztów podróży służbowych dla 

radnych Rady Gminy Piaski 

6. Zaopiniowanie uchwały Nr 209/2021 w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz 

szczegółowe warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego oraz szczegółowe warunki 

obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw dla 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Piaski. 

7. Zaopiniowanie uchwały Nr 210/2021 w sprawie podjęcia współdziałania z Gminą Gostyń i zawarcia 

porozumienia w zakresie realizacji zadania publicznego dotyczącego zapewnieniu kształcenia, wychowania 

i opieki uczniom. 

8. Zaopiniowanie uchwały Nr 211/2021 w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych 

na terenie Gminy Piaski na lata 2021-2026. 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały Nr 212/2021 w sprawie zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Piaski 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały Nr 213/2021 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części obszaru Gminy Piaski obejmującego część obrębów: Grabonóg, Strzelce Wielkie, 

Lipie, Godurowo i Michałowo 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały na 214/2021 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Gostyńskiego na rok 2021 

12. Wolne głosy.  

 



Ad. 1. Przedstawienie arkuszy organizacyjnych placówek oświatowych. 

Arkusze organizacyjne placówek oświatowych przedstawiła Edyta Biernacka, Kierownik CUW.  

Radny Dariusz Naskręt zapytał czy z powstaniem nowego oddziału przedszkolnego w Piaskach miejsca 

starczyło do wszystkich chętnych. 

Kierownik CUW poinformowała, że obowiązek zapewnienia opieki przedszkolnej jest  dla dzieci w wieku od 3 

do 6 lat, można zgłosić dzieci 2,5 letnie do oddziału przedszkolnego. W tym roku do oddziału przedszkolnego w 

Piaskach nie zostały przyjęte dzieci 2,5 letnie, z powodu braku miejsc. Pani Edyta Biernacka poinformowała, że 

chętnych do przedszkola było więcej niż dwa lata temu.  

Arkusze stanowią załącznik do protokołu.  

 

Ad.2. Informacja o działalności Zakładu Usług Komunalnych w Piaskach Sp. z o.o. 

Z działalnością ZUK Radni zapoznali się elektronicznie poprzez umieszczenie sprawozdania w aplikacji e-sesja.  

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad. 3 Zaopiniowanie stanowiska Rady Gminy Piaski z dnia 20 lipca 2021r. w sprawie inicjatywy 

ustanowienia 27 grudnia świętem państwowym 

Za przyjęciem stanowiska w sprawie inicjatywy ustanowienia 27 grudnia świętem państwowym głosowali 

wszyscy radni.  

 

Ad. 4. Zaopiniowanie projektu uchwały Nr 207/2021 w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie gminy 

na 2021r. 

Projekt uchwały szczegółowo omówiła Pani Elżbieta Karolczak, Skarbnik Gminy  

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych (komisje Rady).  

 

Ad.5. Zaopiniowanie projektu uchwały Nr 208/2021 w sprawie diet i zwrotu kosztów podróży służbowych 

dla radnych Rady Gminy Piaski 

Projekt uchwały szczegółowo omówiła Pani Elżbieta Karolczak, Skarbnik Gminy  

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych (komisje Rady).  

 

Ad.6. Zaopiniowanie uchwały Nr 209/2021 w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz 

szczegółowe warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego oraz szczegółowe warunki 

obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw dla 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Piaski. 

Projekt uchwały szczegółowo omówiła Edyta Biernacka, Kierownik CUW.  

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych (komisje Rady).  

 

Ad.7. Zaopiniowanie uchwały Nr 210/2021 w sprawie podjęcia współdziałania z Gminą Gostyń i zawarcia 

porozumienia w zakresie realizacji zadania publicznego dotyczącego zapewnieniu kształcenia, 

wychowania i opieki uczniom. 

Projekt uchwały szczegółowo omówiła Edyta Biernacka, Kierownik CUW.  

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych (komisje Rady).  

 

Ad.8. Zaopiniowanie uchwały Nr 211/2021 w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych na terenie Gminy Piaski na lata 2021-2026. 

Projekt uchwały szczegółowo omówił Wójt Gminy, Wiesław Glapka   

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych (komisje Rady).  

 

Ad. 9. Zaopiniowanie projektu uchwały Nr 212/2021 w sprawie zmiany studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Piaski 

Ad.10. Zaopiniowanie projektu uchwały Nr 213/2021 w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru Gminy Piaski obejmującego część obrębów: 

Grabonóg, Strzelce Wielkie, Lipie, Godurowo i Michałowo 

Projekt uchwały szczegółowo omówili przedstawiciele firmy Eltel.  

Przedstawiciele firmy Eltel poinformowali, że w ramach organizacji celu publicznego dla Gminy Piaski jaką jest 

linie energetyczna Borek – Gostyń, Rada Gminy podjęła we wrześniu uchwałę w ramach zmiany studium, która 



wprowadziła tą linie do dokumentu strategicznego. Umożliwiło to wprowadzenie linii do planu miejscowego 

procedowanego zgodnie z ustawą. Ważną sprawa jest to, że uchwalane studium to tekst jednolity, jednak zmiana 

polega tylko i wyłącznie wprowadzeniu linii energetycznej. W ramach tej procedury były składane wnioski. 

Wnioski nie wpłynęły od osób prywatnych, a od instytucji, które w większości zostały uwzględnione jeżeli 

dotyczyły obszaru, który był objęty zmianą studium. Na dalszym etapie studium uzyskało uzgodnienia i zostało 

wyłożone do publicznego wglądu. Została przeprowadzona strategiczna ocena oddziaływania na środowisko,  

która również została wyłożona do publicznego wglądu, można było składać uwagi. Uwaga do studium była 

tylko jedna i została rozpatrzona przez Wójta jako uwzględniona zgodnie z ustaleniami studium. Procedurę 

ustalenia i wprowadzenia linii w studium można było zamknąć. Jeśli chodzi o plan miejscowy procedura 

również rozpoczęta we wrześniu uchwałą Rady Gminy. I tak jak w przypadku studium w pierwszej kolejności 

zbierano wnioski. Wnioski od osób prywatnych nie wpłynęły. Wnioski z instytucji zostały wprowadzone do 

planu miejscowego. Uzyskano wszelkie opinie i ustalenia. Równocześnie ze studium trwała procedura 

środowiskowa. Plan został wyłożony do publicznego wglądu. Na tym etapie właściciele złożyli uwagi, które 

zostały rozstrzygnięte przez Wójta. Dwie uwagi zostały uwzględnione jako zgodne z ustaleniami planu, dwie 

uwagi zostały odrzucone i muszą zostać rozstrzygnięte przez Radę. Jedna z uwag została odrzucona w całości z 

powodu braku możliwości przesunięcia słupa w planie, druga częściowo (właściciele uznali, ze jeżeli nie ma 

możliwości przesunięcia może tak pozostać). Przedstawiciel firmy Eltel poinformował, że w pierwszej 

kolejności Rada musi zagłosować nad odrzuceniem uwag następnie nad uchwała dotyczącą zmiany planu. Plan 

przeznacza grunty wysokiej klasy pod energetykę więc w trakcie procedury występowaliśmy do ministra o 

wyrażenie zgody o zmianie przeznaczenia gruntów rolnych na grunty nie rolne. Taką zgodę uzyskaliśmy. Linia 

zahaczyła o tereny leśne więc, wydano zgodę na zmianę przeznaczenia gruntów leśnych. 

Wójt poinformował, że w Centrum odbyło się publiczne wyłożenie miejscowego planu, zainteresowane osoby   

to głównie rolnicy, właściciele działek, na których słupy będą posadowione. Były cztery osoby, które zgłaszały 

uwagi. Dla dwóch osób po konsultacjach uwagi zostały uwzględnione, w dwóch przypadkach nie było takiej 

możliwości.  Zapytał czy pozostałe dwie osoby otrzymały odpowiedź.  

Podinspektor ds. BiGP wyjaśniła, że pisemnej odpowiedzi nie otrzymali tylko w formie zarządzenia, które było 

opublikowane. Więcej uwag nie wniesiono.  

Wójt poinformował, że jest to bardzo ważna linia energetyczna, nie ma możliwości aby słupy energetyczne 

skierować w inne miejsce. 

Radna Hanna Powicka zapytała o zapisy w studium tj. brak hierarchii dwóch ulic w Piaskach  

Przedstawiciel firmy odpowiedział, że jest to zapis studium, który już funkcjonuje, sporządzający studium takie 

uwarunkowanie zaobserwowali i zostało to zapisane. Studium zostało podjęte w 2009 roku. W chwili obecnej 

zmiana dotyczy tylko wprowadzenia linii energetycznej. Dodała, że jeśli chodzi o zapisy studium wymaga 

aktualizacji. W chwili obecnej prowadzona jest procedura wprowadzenia inwestycji celu publicznego, nie 

odnosimy się do ustaleń, Dodała, że jeżeli Rada zdecydowała by się na zmianę zapisów należy odnieść się do 

obowiązujących przepisów, jest to dużo dłuższa procedura, a uwarunkowania należało by bardzo rozszerzyć.  

Wójt poprosił o dokładne wytłumaczenie sprawy odrzucenia uwag. 

Przedstawiciel firmy Eltel poinformował, że uwagi dotyczyły lokalizacji słupów energetycznych na działkach 

właścicieli. Głównie chodziło o zlokalizowanie stanowiska słupowego. Przy prowadzeniu gospodarki rolnej jest 

problem, ze sprzętem rolniczym. Może to powodować utrudnienia. W ramach tego nawiązała się dyskusja z 

właścicielami o możliwości przesunięcia słupa, plan dopuszcza przesunięcie w osi linii lokalizacji słupa. Uwagi, 

które wskazywały na konieczność przesunięcia na granicę działki, a teren energetyczny tam jest, są 

uwzględnione zgodnie z planem i są przesunięcia na granicę działki. Uwaga odrzucona to taka, w której teren 

energetyczny jest w 100% na wnioskowanym terenie i nie ma możliwości jego przesunięcia, czyli słup 

energetyczny musi się znaleźć na działce właściciela gruntu. Plan wskazał drogę aby była możliwość manewru.  

W uwadze, którą odrzucono w całości nie ma możliwości spełnienia likwidacji słupa energetycznego, jest to 

związane również z technicznymi uwarunkowaniami, prawdopodobnie spowodowało by to postawienie 

kolejnego słupa, na kolejnej działce właściciela gruntu. Właściciel podjął polemikę przeprowadzenia w 

przyszłości zabudowy,. Na etapie prowadzenia procedury, nie było wniosku o zlokalizowanie w tym miejscu 

zabudowy. Działka jest na tyle duża, że lokalizacja słupa nie powoduje problemu zabudowy w innej części 

działki.  Na terenie Gminy Piaski jest 62 właścicieli działek, przez które będzie przebiegać linia energetyczna. W 

dyskusji publicznej wzięło udział sześciu właścicieli, gdzie od czterech wpłynęły uwagi. Procedura 

urbanistyczna od początku była jawna, w gminie Borek, w której podjęto już plan, nie było zainteresowania ze 

strony właścicieli. Omówił również sprawy techniczne.    

Radny Marek Majsnerowski zapytał czy pas technologiczny wokół słupów będzie dopuszczony do uprawy i czy 

rolnicy otrzymają odszkodowanie za zniszczenia.  

Przedstawiciel firmy odpowiedział, że tak. W pierwszej kolejności z właścicielem będą prowadzone tzw 

rokowanie, indywidualnie uzgadniany przebieg, usadowienie i będzie informacja o możliwości odszkodowania.  

może to być po zakończeniu prac w ramach negocjacji i będzie uzależnione od zakresu prowadzonych spraw.   



Poprosił o bezpośredni kontakt Radnych że jeżeli będą mieli indywidualne pytania w tej kwestii. Mówił, że z 

właścicielami gruntów również ma bezpośredni kontakt. 

Radny Marcin Porzucek zapytał, czy wszyscy właściciele zostali indywidualnie poinformowani. że przez ich 

grunty będzie przebiegała linia, czy było to tylko poprzez obwieszczenie, bo może dlatego było tak niskie 

zainteresowanie sprawą.  

Przedstawiciel firmy Eltel poinformował, że KPA przewiduje jeżeli są 23 strony postępowania takie 

postępowanie robi się przez obwieszczenie publiczne. Urząd chcąc dołożyć wszelkich starań w przedmiocie 

prowadzonej dyskusji publicznej informował indywidualnie właścicieli, do czego nie jest zobligowany 

przepisami. I mimo interwencji indywidualnych informacji pojawiło się tylko sześciu właścicieli na 62. W 

Gminie Borek nie było nikogo, kto by był zainteresowany o przedmiocie tej inwestycji. Obwieszczenia o całej 

procedurze zamieszczone były w sołectwach, lokalnej prasie, stronach gminy zgodnie z procedurą. 

Radny Rafał Nowak zasugerował, że do właścicieli, którzy złożyli uwagi mogli otrzymać z Gminy pisemną 

informację jaka decyzja została podjęta. Zapytał, czy jeżeli właściciel nie zgodzi się na przeprowadzenie  

inwestycji, czy ona ma prawo odmówić przeprowadzenie linii przez swoją nieruchomość 

Radny Marcin Porzucek zapytał, czy Rada swoją decyzją nie przymusi właściciela do tego aby na jego 

nieruchomości powstał słup. Dodał, że chce aby doszło do takiej sytuacji, że został zmuszony przez Radę  a nie 

dlatego, że nie było innej możliwości. 

Przedstawiciel firmy Eltel poinformował, że Rada w dniu dzisiejszym porządkuje stan faktyczny, tworzy prawo 

miejscowe, aktualizuje studium  i  wprowadza do planu miejscowego linie. Jeżeli chodzi o to, czy mają państwo 

wpływ, odpowiedział, że nie ma żadnego wpływu. To co jest w studium i to co jest w planie może być 

wykorzystane ale nie musi.  Jeśli chodzi o przymuszenie właściciela w jakiś sposób, jest to inwestycja celu 

publicznego i po tzw ustanowieniu służebności. W takiej sytuacji  inwestor może wystąpić  na drogę sądową 

poprzez złożenie wniosku od stanowienie służebności, wtedy będzie toczyła się procedura sądowa i sąd będzie 

rozstrzygał o zasadności takiego wniosku.  Decyzja Radny nie będzie miała bezpośredniego  znaczenia, czy też 

przymuszeniem właściciela. Dlatego będą odbywać się spotkania indywidualne, będzie przygotowany operat 

szacunkowy, będą próbować wszelkich możliwości rozwiązania tej sprawy w sposób polubowny.   

 

Następnie przewodnicząca posiedzenia przeprowadziła głosowanie, w pierwszej kolejności nad projektami 

uchwał.  

Za przyjęciem uchwał głosowało 13 radnych. 

Następnie Radni głosowali nad odrzuceniem dwóch uwag wniesionych do miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego. 

Za odrzuceniem dwóch uwag głosowało 13 radnych.  

 

Więcej uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

wszystkich obecnych Radnych (komisje Rady).  

 

Ad.11. Zaopiniowanie projektu uchwały na 214/2021 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Powiatu Gostyńskiego na rok 2021 

Projekt uchwały szczegółowo omówiła Pani Elżbieta Karolczak, Skarbnik Gminy  

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych (komisje Rady).  

 

Ad. 12. Wolne głosy.  

Radny Marcin Porzucek zapytał jaki będzie łączny koszt pobudowania chodnika oraz oświetlenia w kierunku 

firmy MONDI oraz kiedy jest planowana realizacja inwestycji.  

Wójt odpowiedział, że SIMEt wyraził wole dołożenia się do inwestycji w kwocie 60 tys zł. Oświetlenie zostanie 

włączone w projekt oświetlenia całej gminy. Jeżeli chodzi o pobudowanie chodnika, to przeprowadzono 

przetarg, jest to firma, która przekłada kostkę przy ogrodzie klasztornym. Budowa chodnika w kierunku MONDI 

rozpocznie się zaraz po zakończeniu prac na ścieżce rowerowej.  

 

Radny Marcin Porzucek zapytał kiedy rusza nowy projekt oświetleniowy 

Wójt - projekt ruszy po uzgodnieniach z Sołtysami, objazdu miejscowości by wszystkie pojedyncze punkty były 

wpisane, może to być pod koniec tego roku.  

 

Radny Dariusz Naskręt zwrócił uwagę, że na ostatnich posiedzeniach komisji dyskutowano o ścieżkach 

rowerowych, o możliwości pobudowania nowych asfaltowych ścieżek między Piaskami a Gostyniem. W tym 

tygodniu rozpoczął się remont ścieżki rowerowej między Piaskami a Gostyniem. Zapytał czy są informacje, na 

jak długo robiony jest remont za tak wysoką kwotę, gdyż  za chwilę wchodzi budowa obwodnicy i  ścieżka 

zostanie zniszczona.  



Wójt powiedział, że ścieżka miała być wykonana kompleksowo. W tym roku, na wiosnę pojawiło się bardzo 

dużo zgłoszeń od  mieszkańców. Poinformował, że STRABAG część ścieżki zaplanował w projekcie będzie  

wykona z asfaltu, tylko nie wiadomo kiedy to będzie. Obwodnica drogi 434 miała być oddana najpóźniej 

jesienią tego roku, a jeszcze nie została rozpoczęta. Po zimie tego roku pojawiło się bardzo dużo zapadnięć 

kostki, dziur, przerw, wyrw dlatego taka decyzja. Mówił, iż patrząc na tempo pracy budowy obwodnicy 434 

może to potrwać. Są słuchy, że prawdopodobnie oddana do użytku będzie w roku 2023. Decyzja zapadła, że 

kostka nie będzie wyłożona na beton, ścieżka nie zostanie poszerzona, jest tylko przełożona całość aby można ze 

ścieżki korzystać.  

W dalszej części Wójt poinformował o otrzymanej odpowiedzi z Lasów Państwowych dotyczącej możliwości 

wybudowania całej ścieżki Gostyń Piaski. W piśmie wskazano trzy warianty w jaki sposób można ścieżkę 

pobudować. Najkorzystniejszy wariant przejęcie przez GDDKiA pasa w lesie.  Lasy mogą GDDKiA przekazać 

nieodpłatnie.  Wtedy Mina Piaski, Gmina  Gostyń i Starostwo zadeklarują, że zajmą się budową ścieżki.  

Poinformował, że wraz z Burmistrzem Gostynia, Starostą i Dyrektorem Lasów Państwowych odbędą spotkanie z 

GDDKiA w Poznaniu w sprawie przejścia pasa. Jeżeli uda się przekonać GDDKiA wtedy wspólnie z powiatem i 

gminą Gostyń ścieżka rowerowa będzie wykonana całościowo.  

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował o zmianie porządku obrad sesji i dodatkowych głosowaniach. 

Zapytał Radnych czy uchwałę w sprawie zmiany studium czytać w całości.  

Radni uznali, że nad uchwałą w sprawie zmiany studium należy przeprowadzić tylko głosowanie, bez 

odczytywania treści.  

 

Radna  Karolina Przybylska zapytała o rewitalizacje stawu w Strzelcach Wielkich. 

Wójt poinformował, że na rewitalizację stawu został ogłoszony przetarg. Mówił, że nie wiadomo ile ofert 

zostanie złożonych, ponieważ jest bardzo duży problem z pozyskaniem firm i wykonawstwem. Firmy 

budowlane współpracują z deweloperami, nikt nie chce brać udziału w przetargach ogłaszanych przez 

samorządy. Otwarcie ofert nastąpi w przyszłym tygodniu. Będzie to odmulenie, wyprofilowanie brzegów, nowa 

altana i mała infrastruktura. 

 

Radna Hanna Powicka odniosła się do studium, w którym przeczytała, że największym mankamentem jest 

deficyt wody, który  należy odbudować zielenią. Zapytała, czy są plany do odbudowy zieleni i czy można coś 

więcej zaplanować. Walory krajobrazowe Gminy czyli Smogorzewo, Godurowo  to rejony przyrodnicze, tam ma 

przebiegać trasa szybkiego ruchu. Na poprzednich komisjach zgłaszano wystosowania pisma w sprawie 

spotkania dotyczącego obwodnicy, chodzi o to aby Rada nie zaniedbała ochrony obszaru. Czy zostało 

wystosowane pismo, czy jakieś informacje wpłynęły do Gminy.   

Wójt poinformował, że pismo nie zostało wysłane ze względu na to, że jest to początek. Z pewnością odbędzie 

się spotkanie w terminie późniejszym. Prawdopodobnie w przygotowaniu projektu będą prowadzone 

konsultacje. Straty na pewno będą aby uniknąć jak największych będziemy się spotykać i dyskutować, 

przedstawiać swoje sugestie .W pierwszej kolejności musi być choć zarys projektu. Jeżeli chodzi o plany,  

studium opracowane było w 2009 roku. Prawdopodobnie w tej kadencji albo następnej studium trzeba będzie 

zaktualizować. Nie ma opracowanych planów na za zielenie terenu gminy. Co roku na bieżąco uzupełniane są 

ubytki drzew.  

 

Radna Hanna Powicka zwróciła uwagę na zapisy znajdujące się w studium dotyczące zadrzewienia, 

zanieczyszczenia powietrza w szczególności podczas okresu grzewczego. Zapytała czy zostały podjęte kroki w 

sprawie zmiany ogrzewania Centrum Kultury.  

Wójt powiedział, że w związku z tym, iż gmina pozyskała dodatkowe środki zostanie przeprowadzony generalny 

remont. Zlecono wykonanie projekt, zostanie ogłoszony przetarg na wykonawstwo. Poinformował, że w Gminie 

jest bardzo dużo inwestycji. Przeprowadza się kilkanaście przetargów, od wiosny zajmujemy się tylko 

inwestycjami. W Urzędzie za inwestycje odpowiada jeden pracownik. Nawet gdy ogłosimy przetarg nie wiemy 

jakie firmy się zgłoszą, z jakimi terminami  i czy w ogóle ktoś złoży dokumenty.  

 

Radny Dariusz Naskręt zapytał  na jakim etapie stoją największe inwestycje Gminy, czyli budowa kanalizacji 

sanitarnej w Strzelcach Wielkich, modernizacja GOK, szatnia. Radny zapytał, czy do działu inwestycji nie 

przydałby się dodatkowy pracownik, do pomocy obsługi przetargu z korzyścią dużą dla gminy, dla finansów.  

Wójt powiedział, że ceny są ustalone miedzy wykonawcami, nie zależnie czy  przetarg ogłosi się pod koniec 

zimy, czy wczesną wiosną. Wykonawcy mają tyle pracy, że przez najbliższe dwa lata zleceń nie przyjmują. 

Jeżeli chodzi o pracowników, urząd będzie musiał zmienić politykę kadrową. Omówił sprawy konkursów oraz o 

baku zainteresowania  młodych osób pracą w samorządach. 

Sprawa Strzelec Wielkich – będzie ogłoszony przetarg.   



Gmina wystąpi o środki z „programu nowy ład”. W pierwszym naborze będą złożone wnioski na inwestycje 

takie jak budowa kanalizacji sanitarnej dla miejscowości: Lipie, Szelejewo Pierwsze, Szelejewo Drugie, 

Drogoszewo, Michałowo i Godurowo wraz z przygotowaniem dokumentacji, omówił kwestie odprowadzania 

ścieków a także remontu szatni dla Korony Piaski.  

 

Radna Hanna Powicka jeszcze raz zwróciła uwagę na studium, poinformowała że w akcie znalazła kilka błędów. 

Zaproponowała by jeszcze w tej kadencji studium poprawić, nanieść aktualne dane.  

 

Radny Dariusz Naskręt poinformował, że wyjazd z Drzęczewa na obwodnice został naprawiony przez powiat, 

jednak nie zostało to zagęszczone i od nowa powstały dziury. Poprosił aby jeszcze raz zwrócić się do powiatu o 

naprawę.  

Wójt odpowiedział, że przed sesją zadzwoni i poprosi o ponowne załatanie dziury. 

 

Radny Dariusz Naskręt zapytał w jaki sposób rozwiązano problem wody opadowej na ul. Poznańskiej  

Wójt powiedział, że po rozmowach z Nadleśniczym miały być wykonane przekopy aby woda spływała do lasu, 

jednak pojawiły się zgłoszenia, że chcemy wpuszczać zanieczyszczoną wodę do lasu. Informacja doszła do 

Generalnej Dyrekcji Lasów Pańswowych.  Nadleśnictwo przygotowało dla powiatu projekt porozumienia, jest 

propozycja pobudowania separatora.   

Radny Dariusz Naskręt zapytał czy za ul. Poznańską, za lasem, gdzie jest zakręt w lewo można by wykonać 

betonowe koryto rowu. 

Wójt poinformował, że ZUK częściowo kupił pewne elementy, będzie to wybetonowane i zostaną położone 

odpowiednie płyty. Nadleśniczy zaproponował aby od strony lasu wykopać kolejny rów i prawdopodobnie 

będzie to wykonane.  

Radny Dariusz Naskręt poinformował, że na stronie BIP OSIR pojawiła się informacja, iż pracownik Urzędu 

Gminy, który Radnym był przedstawiany jako następca Skarbnika znalazł pracę jako główny księgowy. Zapytał 

jak się zmieniają plany. 

Wójt odpowiedział, że o całej sytuacji dowiedział się kilka dni temu. Dodał, że temat będzie musiał być 

rozwiązany w inny sposób. W chwili obecnej nie umie na to pytanie odpowiedzieć. Powiedział, że jeżeli Radni 

mają osobę, która by się podjęła  pracy skarbnika bądź osoby, która zna się na budownictwie to prosi o 

podpowiedź.  

 

Radna Hanna Powicka zapytała o dodatkowa nawierzchnię bądź obniżenie krawężników na Rynku aby osoby 

niepełnosprawne mogły łatwiej się poruszać.     

Wójt odpowiedział, że w tym roku zaplanowany jest remont kanalizacji, przy tej inwestycji krawężniki można 

obniżyć. 

 

Radna Grażyna Andrzejewska poinformowała, że jadąc z Drzęczewa na Piaski na poboczach zrobił się spad z 

drogi, poprosiła o uzupełnienie. 

Wójt poinformował, że zostanie nawieziony kamień.      

Przewodnicząca posiedzeniu 

Maria Wesołek  
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